Upcoming Events



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

October -2024

Oct 7th– 10th Arabic Standardized testing

> Oct 10th Bake Sale

Oct 23rd
Gr 5 parent
engagement
event

Oct 24th Fall Break



We have reached the end of September, and we are steadily approaching the end of term one. All classes are in full swing, and our academic program has been implemented successfully. With your support we can make our academic year even more successful by ensuring that all students attend school daily; arrive punctually, have all their stationery, and complete their reading activities and homework.





The Student Council representative elections were completed this week after students were given the opportunity to present their prepared speeches to the principal. Based on provided criteria, the the selections were made. Our student council provides students valuable leadership and civic engagement opportunities. representatives Student of the Council, students develop key communication, skills such as

teamwork, and problem-solving. The forum gives them the opportunity to robustly debate topical issues which they evaluate critically before finding the best solutions for implementation. These young people are leaders in the making at this platform affords them the opportunity to develop critical skills that will stand them in good stead, for future leadership positions.

"Caught in the good act certificates": We acknowledge positive behavior, respect, kindness, honesty, sharing, dedication among other values when awarding these certificates. Two students in each class are awarded certificates at our Thursday morning assembly. Our ultimate vision is to create an



environment at CBS where all our students will feel welcome, safe, valued, respected, and appreciated.

Oct 27th– 31st Book Fair Daily Assemblies foster a sense of community, reinforce school values, and promote discipline among learners. At each assembly the Quran is recited, the National Anthem is sung, exercises are done to promote healthy living and important core values of CBS are reiterated and reinforced, to set a positive tone for the day.



Month Assembly

This month we celebrate the Character trait: Respect.

Throughout the month of September, students are encouraged to display, promote, and express," respect" at school and in their personal lives. Our character traits, although celebrated monthly, are aimed at life-long learning, molding our students

Oct 28th KG Parent Engagement

Oct 30th SA Writing

Listening to each other and speaking.
An kind words, an each other and speaking.

in becoming exemplary citizens. This culminates in the monthly assembly where the respective grades will model the character trait "respect" through presentations, role-play, song, and dance, enabling students to gain a deeper understanding of respect and in doing so, they foster a more respectful and inclusive school environment.

Oct 31st Spelling Bee Competition

Sincerely

Mr. Reginald John Esau Elementary School Principal

هذا الشهر في المدرسة الكندية تنائية اللغة

إحياء المواهب

أكتوبر 2024

الكرام، السادة أولياء الامور

لقد وصلنا إلى نهاية سبتمبر، ونقترب بثبات من نهاية الفصل الدراسي الأول. جميع الصفوف في حالة نشاط كامل، وقد تم تنفيذ برنامجنا الأكاديمي بنجاح. بدعمكم، يمكننا جعل عامنا الدراسي أكثر نجاحًا من خلال ضمان حضور جميع الطلاب إلى المدرسة يوميًا؛ والوصول في الوقت المحدد، وحمل جميع مستلزماتهم الدراسيّة، وإكمال أنشطة القراءة والواجبات المنزلية..



كتملت انتخابات ممثلى مجلس الطلاب هذا الأسبوع بعد أن أتيحت للطلاب الفرصة لتقديم خطبهم المعدة أمام المدير. بناءً على المعايير المقدمة، تم إجراء الاختيارات النهائية. يوفر مجلس الطلاب فرصًا قيمة اللقيادة والمشاركة المدنية للطلاب كأعضاء في مجلس الطلاب، يطور الطلاب مهارات رئيسية مثل التواصل، والعمل الجماعي، وحل المشكلات



يمنحهم هذا المنتدى الفرصة لمناقشة القضايا

الراهنة بشكل فعّال، حيث يقومون بتقييمها نقديًا قبل إيجاد أفضل الحلول للتنفيذ. هؤلاء الشباب هم قادة في طور التكوين، وتوفر لهم هذه المنصة فرصة تطوير مهارات حيوية ستساعدهم في المستقبل في المناصب القيادية.

تم رصد شهادات في الأفعال الجيدة

نُعبر عن تقديرنا للسلوك الإيجابي، والاحترام، واللطف، والصدق، والمشاركة، والتفاني، من بين قيم أخرى عند منح هذه الشهادات. يُمنح شهادتان لطالبين في كل صف خلال تجمعنا صباح يوم الخميس.

رؤيتنا النهائية هي خلق بيئة في المدرسة الكندية ثنائية اللغة حيث يشعر جميع طلابنا بالترحيب، والأمان، والقيمة، والاحترام، والتقدير.



الفعاليات القادمة

10—7 أكتوبر الاختبارات الموحدة اللغة العربية

> 10 أكتوبر بيع المخبوزات

23 أكتوبر فعالية مشاركة أولياء أمور الصف الخامس

> 24 أكتوبر عطلة الخريف



التجمعات اليومية

تعزز إحساس المجتمع، وتعيد تأكيد قيم المدرسة، وتعزز الانضباط بين المتعلمين. في كل تجمع، يتم تلاوة القرآن، وغناء النشيد الوطني، وإجراء تمارين لتعزيز نمط حياة صحي، كما يتم إعادة التأكيد على القيم الأساسية المهمة في المدرسة الكندية ثنائية اللغة لتحديد نغمة إيجابية لليوم.

28 أكتوبر مشاركة أولياء أمور مرحلة الروضة

31—27 أكتوبر

معرض الكتاب

التجمع الشهري

في هذا الشهر، نحتفل بصفة "الاحترام". على مدار شهر سبتمبر، يُشجع الطلاب على إظهار، وتعزيز، والتعبير عن "الاحترام" في المدرسة وفي حياتهم الشخصية. إن سمات شخصيتنا، على الرغم من

الاحتفال بها شهريًا، تهدف إلى التعلم مدى الحياة، وصقل طلابنا ليصبحوا مواطنين متميزين. يختتم هذا في الاجتماع الشهري حيث ستعرض الصفوف المختلفة صفة "الاحترام" من خلال العروض، والتمثيل، والأغاني، والعروض مما يمكن الطلاب من فهم أعمق للاحترام، ومن خلال ذلك، يعززون بيئة مدرسية أكثر احترامًا وشمولية

30 أكتوبر كتابة التقييم التراكمي

> 31 أكتوبر مسابقة تهجئة الكلمات



مع التحيات، السيد، ريجنلد ايساو مدير المرحلة الابتدائية